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I N T E R P E L A C J A 

dot. zabezpieczenia karmy dostarczanej kotom wolno żyjącym 

 

 Otrzymałam kilka dni temu wiadomość dotyczącą wolno żyjących kotów w 

Ciechanowie. Uregulowania prawne nakazują Miastu zajęcie się różnymi zwierzętami. 

 Wiele osób dokarmia te koty dobrowolnie, z potrzeby serca. Wiadomość dotyczyła 
jednego miejsca - ul. Polnej, przy garażach, gdzie takich kotów jest dużo (przesłano mi 
kilka zdjęć, które przekażę do Ratusza drogą mailową). 
 Skierowano w niej prośbę w kwestii zorganizowania jakiegoś profesjonalnego 
miejsca, aby dostarczane przez Mieszkańców jedzenie nie mokło podczas deszczu. 
 Bardzo proszę o rozważenie tej prośby i przyjrzenie się pod tym kątem różnym 
miejscom, gdzie przebywają koty wolno żyjące. 
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